
Fra: Martin Kulild  

Sendt: tirsdag 6. november 2018 15.13 

Til: 'Aslaug Aalen' 

Emne: SV: Ny ungdomsskule Frekhaug 

 
Hei og takk for e-post. 
 
Først og fremst gratulerer med valet.  
 
Du har mange spørsmål om dette og det er ikkje gjort mange bindande vedtak så langt. Har lagt ved 
to linke til aktuelle saker som dannar grunnlag for vidare prosess. Det vert truleg ikkje gjort vedtak 
om plassering av skule før tidlegast i løpet av 2019. Det skal mellom anne forhandlast om pris med 
aktuelle seljarar av tomt.  
 
Før vi er kome i mål med planarbeidet, skal ei rekke råd og utval ha saka til uttale. Mellom anna skal 
Utval for levekår, råd for menneske med nedsett funksjonsevne, ungdomsrådet og til slutt 
kommunestyret handsama planen.  
 
 
https://www.meland.kommune.no/getfile.php/3238154.2238.tastatryvu/Kommuneplanens+samfun
nsdel.pdf 
 
http://innsyn.sing.no/Meland/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=
2018020620& 
 
Håper dette kan være til hjelp. 
 
 
Med venleg helsing 
 
Martin W. Kulild 
rådmann  
Meland kommune 
Tlf: 56171030/mobil: 464 14 800 
E-post: martin.kulild@meland.kommune.no 
 

 
Sjå brosjyren vår 
 
 

 
 
 
 
 
 
Fra: Aslaug Aalen [mailto:aslaugaalen@gmail.com]  
Sendt: mandag 5. november 2018 21.19 
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Emne: Ny ungdomsskule Frekhaug 
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Hei 

Er eg nyvald leiar i FAU på Meland ungdomsskule og ønkjer å setje meg inn i saka om ny 

skule. Kan du gje meg ein oversikt over status i saka slik den står no? 

Kva vedtak er gjort? Kva er framdrifta for tomteval? Kva må til av planprosessar?  

 

Eg treng dette så fort som mogleg då det er sak på neste møte i FAU og SU om nokre dagar.  

 

Med helsing  

Aslaug Aalen /FAU Meland ungdomsskule 
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